
 

str. 1/3 

 

 

  

Zápis ze zasedání Akademického senátu Právnické fakulty 
Masarykovy univerzity konaného dne 07. prosince 2011  

Konání: 07. prosince 2011, 12.40 hod. 

Místo zasedání: Zasedací místnost děkanátu Právnické fakulty, místnost č. 109 

Přítomní senátoři učitelské komory:  

Dle prezenční listiny 

Přítomní senátoři studentské komory:  

Dle prezenční listiny 

Omluveni senátoři učitelské a studentské komory:  

Hosté: děkanka prof. doc. JUDr. Naděžda Rozehnalová, doc. JUDr. Zdeňka Gregorová, CSc. 

PROGRAM: 
1. Přivítání přítomných senátorů a hostů 
2. Návrh programu jednání 
3. Zpráva o usnášenischopnosti Akademického senátu 
4. Podmínky přijetí ke studiu v doktorském studijním programu Teoretické právní vědy na 

MU, PrF , zahajovaného v ak. roce 2012/2013 
5. Diskuse-různé  
6. Usnesení 
7. Závěr  

Ad. 1., 2. a 3.)   Zasedání AS PF MU zahájila předsedkyně senátu přivítáním všech 
členů-senátorů a hostů. Současně konstatovala o usnášenischopnosti senátu. V úvodu navrhla 
program jednání, který byl jednomyslně schválen. 

Pro  11  proti  0, zdržel se hlasování 0.  

Ad. 4.)  Podmínky přijetí ke studiu v doktorském studijním programu 
Teoretické právní vědy na MU, PrF , zahajovaného v ak. roce 2012/2013 

Předložila děkanka prof.  JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc  a na zasedání akademického senátu  
přestavila doc. JUDr. Zdeňka Gregorová, CSc., s tím, že se jedná o studijní program v doktorském 
studijním programu Teoretické právní vědy na MU, PrF , zahajovaného v ak. roce 2012/2013 a tyto 
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podmínky schválila oborová rada doktorského studijního programu Teoretické právní vědy.  
Materiál především konkretizuje studijní obory, formy studia, lhůty, počty přijímaných uchazečů a 
podmínky přijetí. Současně paní proděkanka informovala, že bude otevřen nový studijní obor 
Finanční právo a finanční vědy v polském jazyce. 

V rámci diskuse vystoupili: 

Paní proděkanka konstatovala, že v kompetenci oborové rady je i možnost snížit či zvýšit u 
příslušných oborů návrhy počtu přijímaných studentů do DSP. Tendence jsou spíše navyšovat počty 
přijímaných studentů. 

Paní proděkanka je toho názoru, že je lépe do DSP přijímat studenty z řad diplomantů či 
studentů, kteří již dříve prokázali schopnost spolupráce. 

Studentská komora AS také otevřela otázku, zda fakulta zvažuje otevření některých studijních 
oborů DSP v jiných cizích jazycích. 

Návrh usnesení: 
 

Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity schvaluje Podmínky přijetí ke 
studiu v doktorském studijním programu Teoretické právní vědy na MU, PrF , zahajovaného 
v ak. roce 2012/2013. 

Pro  11, proti  0, zdržel se hlasování 0 . 

 
Ad. 5.)  Diskuse-různé  
 
V rámci diskuse bylo připomínkováno: 
 

1. Wi-fi pokrytí v učebnách na PrF MU - v některých učebnách nedostatečné 
2. Rozšíření nabídky PVP pro bakaláře - nyní nedostatečný výběr 
3. Ekonomie a managment - seminární práce, zkoušky  
 
 

Ad. 6.)   Usnesení 
 
Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 07.12. 2011 schválil: 

 
1. Podmínky přijetí ke studiu v doktorském studijním programu Teoretické právní vědy na 

MU, PrF , zahajovaného v ak. roce 2012/2013. 

Pro   11, proti 0, zdržel se hlasování 0. 
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Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 07.12. 2011 ukládá 

předsedkyni AS PrF MU projednat s vedením fakulty: 

1. Wi-fi pokrytí v učebnách na PrF MU  
2. Rozšíření nabídky PVP pro bakaláře  
3. Ekonomie a managment - seminární práce, zkoušky    
 
 

Ad.  7.)    Na závěr  předsedkyně AS poděkovala přítomným za účast a popřála pohodové vánoční 
prázdniny, poděkovala za vstřícnou spolupráci  a  popřála šťastné a veselé Vánoce a hodně zdraví a 
štěstí do Nového roku. 
 
 
Zapsala: Ivana Pařízková 

 

 

 

 

 

 

 


